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Saksopplysningar: 
 
 
Framlegg til vedtak: 
Orienteringane vert tekne til vitande. 
 
Formannskapet - 16/2018 
 
FS - behandling: 
Følgjande saker vart tekne opp: 
 
· Regulering av lønn til rådmannen 

Ordførar, varaordførar og Silje Ingelin Sæterstøl får fullmakt til å regulere lønn til rådmann. 
· Arbeiderpartiet har sendt inn 2 spørsmål: 

1. Lovlegheit av å ta gebyr på på smsmelding knytt til timebestilling hos fastlege. 
Rådmann sa at ordninga er eit frivillig alternativ, ein kan anten ringe eller sende sms. 
Prosess er i gang med ny løysing. 
2. Kan rådmann seie noko om språkforståing hos utanlandsk helsepersonell i kommunen 
Rådmann svarte at det vert lagt stor vekt på at alle som arbeider innan pleie og omsorg skal 
ha god norsk språkforståing. 

· Askøy kommune har gjort vedtak om å bygge kai på Mjølkevikvarden 
Meland kommune gjorde vedtak i 2015 at dei var positiv til tiltaket. 
Mogeleg å sjå på det som del av Sambandet Vest 

· Ordførar skal ha møte med forsvarsministeren for å drøfte utfording knytt til forbudssona 
Sigmund Larsen: 
· Gir skryt til ordførar for oppslag i avisa Strilen der Fylkesmannen har kome med merknad på 

at utbygging på Holme var for langt unna Frekhaug. 
· Skal vi fråfalle kjøp av sentrumstomta til kyrkje? 

Ordførar viste til det som vart vedtatt i forrige formannskapsmøte (sak 07/2018). 
Nils Marton Aadland: 
· Formannskapet er styringsgruppe for utbygging av Midtmarka. Ber om at formannskapet får 

hyppige statusoppdateringar. 
Anny Bastesen sa at kommunen må ta fleire rundar med Statens Vegvesen. Har planar å få til 
eit møte i april. 



 

 

Formanskapet kan få ei orientering på neste møte. 
· Nordhordlandspakken - må sjå på rekkefølgekravet. Negativ utvikling i nordlege del av 

kommunen. Kommunen bør sende signal til Statens Vegvesen at det er viktig å kome i gang 
med utbygging i Rosslandsregionen og i Austebygd. Må prøve å få til smidige løysingar. 

· Ordførar og varaordførar får fullmakt til å invitere til dialog med Statens Vegvesen. 
Ordførar: 
· Har hatt møte med 3 private barnehagar.  Signalisert at dei vil ta kontakt med politiske parti i 

kommunen. 
Sølvi Knudsen: 
· Ber om svar på kven som har ansvar for å gjere ulike vegstrekk sikrarer med omsyn til tre som 

står langs vegen og kan falle ned på vegen. 
Rådmann svarte at grunneigar har ansvar. Statens Vegvesen har ansvar for fylkesvegar. 
Grunneigarar har ansvar for kommunale vegar. 
 

 
 
FS -  vedtak: 
Orienteringane vert tekne til vitande. 
 
 
 
 
 
 


